
Waarom ik mijn voorkeurszetel niet in de raad inneem 

 

Laat ik op de eerste plaats zeggen dat ik ontzettend trots en blij ben met het vertrouwen 

dat de GroenLinks stemmer aan mij heeft gegeven door hun stem op mij uit te brengen. 

Ik beschouw dit als een waardering voor mijn werk de afgelopen periode in de 

raadscommissie Samenleving. Werk dat ik leuk vond om te doen. En natuurlijk zal een 

deel van de stemmen ook komen doordat ik nu de eerste vrouw op de lijst was. 

 

Voor de verkiezingen heb ik bewust gekozen voor een 5e plek op onze lijst. Afgelopen 

jaar hebben we een aantal goede nieuwe mensen in de fractie gekregen (o.a. Micha van 

Aken en Koen Godschalk) die al goed hun stem hebben laten horen in de commissies 

Ruimte en Middelen. Hun positieve inbreng is ook al gezien, getuige hun 

voorkeursstemmen (resp. 119 en 128). Ik zou in de nieuwe raadsperiode meer de rol 

van actieve fractievolger gaan innemen, zonder zitting in raad of commissie. 

 

De kiezer heeft anders gekozen. Toch ga ik mijn voorkeursraadszetel niet ‘verzilveren’. 

De voornaamste reden is dat onze nummer 1, lijsttrekker Bart Kagei, mijn echtgenoot is 

en ik het voor een 2-mensfractie niet gezond vind dat daar alleen mensen inzitten met 

zo’n nauwe familieband. Mochten we de volgende keer meer dan 2 zetels halen, dan is 

het een ander verhaal. 

En daarnaast vind ik echt dat de nieuwe gemotiveerde en zeer capabele mensen nu 

nodig zijn om onze partij verder te laten groeien. Klimaat en alles wat daarbij speelt is 

een zeer belangrijk thema de komende tijd. En met Micha in de raad versterken we daar 

onze expertise.  

 

Toch is de stem op mij geen verloren stem. Ik ga nu wel weer zitting nemen in de 

raadscommissie Samenleving en vandaaruit mijn invloed aanwenden en belangrijk 

voorwerk doen voor onze raadsleden.  

En ik moet zeggen: daar heb ik echt zin in!! 

 

Dorothea van der Velden 
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